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سیامند رحمان: دنبال رکورد بالای 
300 کیلوگرم در ریو هستم

قوی ترین معلول وزنه بردار سنگین وزن پارالمپیک، 
به دنبال کسب مدال طلای پارالمپیک و سپس ثبت 
رکورد بالای 300 کیلوگرم در بازی های پارالمپیک 
2016 ریواست.سیامند رحمان، قوی ترین معلول 
وزنه بردار سنگین وزن پارالمپیک درباره آخرین 
وضعیت خود برای شرکت در بازی های پارالمپیک 
ریو، گفت: »در یک سال و نیم گذشته با تمرینات 
پی در پی و مدارکی که در اردوهای مختلف داشتم، 
به مرز آمادگی خوبی رسیدم و هم اکنون منتظرهستم 
تا 24 شهریورماه برسد و دوباره برای کشورم افتخار 
 آفرینی کنیم.«او در پاسخ به این پرسش که چقدر 
تصور می کند با زدن رکورد بالای 300 کیلوگرم 
این رکورد رویایی را در گینس ثبت کند، گفت: 
»من برای زدن هر رکوردی تابع نظر کادر فنی و 
مربیان خود هستم که چه وزنه ای را برای من 
در پارالمپیک انتخاب کند. البته با توجه به این 
که شرایط از نظر داوری در برزیل حساس شده 
است، در ابتدای امر طلا مهم تر است. باید پیش 
از فکر کردن به رکورد زنی، طلای خود را قطعی 
کنم و سپس رکورد خود را بزنم. به  هر حال زدن 
رکورد بالای 300 کیلوگرم بستگی به شرایط ریو 

دارد که اتفاقی رخ ندهد.«

کاوه موسوی: نتایج دو ومیدانی 
افتضاح بود

»نتایج کل دو ومیدانی ایران در المپیک افتضاح 
بود و تیم ملی عملکرد قابل قبولی نداشت.«کاوه 
موسوی، پرتابگر چکش ایران درباره نتیجه  خود 
درالمپیک 2016 ریو، گفت: »نتیجه  ضعیف بود و 
کل دوومیدانی ایران عملکرد قابل قبولی نداشت و 
به نظرم نتایج افتضاح بود. درالمپیک لندن من رکورد 
73 متر را بر جای گذاشتم و با آن تجربه باید بهتر 
عمل می کردم، اما ازالمپیک قبلی بدتر بودم.«موسوی 
درباره علت نتیجه  ضعیف خود، گفت :» مهم ترین 
علت خود من هستم که اجازه دادم برنامه ریزی هایم 
را فدراسیون تغییربدهد. اگر نتیجه  خوبی می گرفتم 
زندگی ورزشی ام تغییر می کرد. فدراسیون ما را 
مجاب کرد که برنامه های آنها را انجام بدهیم وما 
مطیع فدراسیون شدیم. به همراه قلعه نویی نامه 
مکتوب به فدراسیون دادیم و اعلام کردیم که 
مربی ما را به ایران بیاورند یا اجازه بدهند ما پیش 
او برویم. فدراسیون می توانست به جای گرفتن 
پول از کمیته  المپیک، خودش هزینه کند. المپیک 
گذشته به حقم نرسیدم، اما تلاش کردم در ریو به 
هدفم برسم تا به فراموشی سپرده نشوم. به همین 
خاطر به جای تمرین به دنبال کارهایمان بودم.«او 
با انتقاد از برخی اتفاق ها و برنامه ها ، گفت: »در 
میان تمرین ها چندین بار به خاطر تست پزشکی، 
لباس ها و بعضی از مراسم های تقدیر و تشکر به 
تهران آمدیم و همه اینها دست به دست هم داد تا 
تمرینات ما با وقفه روبه رو شوند. شرایط به شیوه ای 

جلو رفت تا شرمنده مردم شویم.« 

مصدق پوربرترین شطرنج باز جوان 
آسیا شد

سومین مراسم سالیانه تقدیر از برترین های شطرنج 
آسیا درالعین امارات مقر فدراسیون شطرنج آسیا 
برگزارشد. در این مراسم مسعود مصدق پور 
قهرمان شطرنج جوانان آسیا و قهرمان شطرنج 
نوجوانان جهان موفق شد به عنوان جوان برتر 
آسیا در سال 2015 دست پیدا کند.همچنین تیم 
شطرنج نوجوانان زیر 16 سال ایران برترین تیم 
آسیا شد و فدراسیون شطرنج ایران به عنوان 
موفق ترین فدراسیون در زمینه پیشرفت نوجوانان 
نام گرفت.علاوه برآن از جعفر کامبوزیا رییس 
سابق فدراسیون شطرنج و نایب رییس فدراسیون 
جهانی شطرنج برای یک عمر خدمات به شطرنج 
تقدیر به عمل آمد.شطرنج ایران همچنین موفق شد 
در این جلسه میزبانی رقابتهای قهرمانی زیر 20 
سال آسیا را از آن خود کند. این در حالی است 
که چند روز پیش تفاهم نامه ای نیز درخصوص 
میزبانی ایران در رقابتهای شطرنج قهرمانی بانوان 
جهان 2017 میان ایران و فدراسیون جهانی شطرنج 

منعقد شده بود. 

افتخاری مدیرعامل استقلال شد
سیدرضا افتخاری، حکم مدیر عاملی استقلال 
را گرفت.افتخاری که تا پیش از این سرپرست 
باشگاه استقلال بود، با گرفتن حق امضا و سمت 
مدیر عاملی از این پس رسما به عنوان مدیرعامل 
تام الاختیار در باشگاه استقلال فعالیت خواهد 
کرد.حکم مدیر فدراسیون عاملی و حق امضای 
سیدرضا افتخاری  را وزیر ورزش  و جوانان 

صادر کرده است.

تصمیم گیری برای لوزانو تا دو ماه 
آینده

رئیس فدراسیون والیبال درباره سرنوشت کادر 
فنی تیم ملی گفت:» عجله ای برای این کار 
نداریم و در دو ماه آینده سعی می کنیم درباره 
ادامه همکاری با لوزانو تصمیم گیری کنیم.«محمد 
داورزنی درباره ادامه همکاری با رائول لوزانو 
سرمربی تیم ملی والیبال گفت:»افرادی که به 
که  می دانند  دارند،  اعتماد  والیبال  فدراسیون 
فدراسیون والیبال تصمیمات خود را براساس 
خرد جمعی و بررسی های کارشناسی می گیرد. 
لوزانو و ولاسکو از بهترین های جهان بودند که در 
گذشته برای تیم ملی انتخاب شدند واگر نیاز باشد 
دوباره نیز بهترین ها انتخاب می کنیم.«داورزنی 
درباره  احساسی  نظرات  نقطه  گفت»برخی 
توانمندی آنان مطرح شده است که فدراسیون 
براساس آنان تصمیم و عمل نمی کند.هر مربی 
شرایط خاص خود را دارد و عوامل موفقیت یک 
تیم تنها سرمربی نیست. در تورنمنتی مانند المپیک 
عوامل زیادی تاثیر گذار هستند که باید همگی آنان 
بررسی و از روی فرصت برای ادامه همکاری   
یا جذب مربی جدید تصمیم گیری کرد.لوزانو تا 
پایان المپیک 2016 با فدراسیون قرارداد داشت و 
عجله ای برای تصمیم گیری نداریم. باید دو طرف 

بررسی های خود را انجام دهند. 
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تفتیان: المپیک 2020 با دست پر به ایران بازمی گردم!
حسن تفتیان سریع ترین مرد ایران گفت: »با توجه به انتظارات و تمریناتی که انجام داده بودم برای حضور 
در فینال المپیک خود را آماده کرده بودم ،اما نشد؛حتما در المپیک 2020 با دست پر بازخواهم گشت.« تفتیان 
درباره تجربه المپیک و نتایجش در این مسابقات گفت: »مسابقات المپیک میدان بزرگی است که در آن تمام 
ورزشکاران با آمادگی کامل حضور دارند. با توجه به انتظاراتی که از خود داشتم توقع داشتم در فینال مسابقات 
باشم اما با این حال توانستم رکورد را جابه جا کنم و به مرحله نیمه نهایی راه پیدا کنم.کسب مدال در دوومیدانی 
آن هم با مانع صد متر با توجه به رقیبانی که دارم کار دشواری است ولی از همین امروز باید برای مسابقات 
المپیک 2020 خود را آماده کنیم تا بتوانیم بهترین نتیجه را در آن مسابقات به دست آوریم.«سریع ترین مرد ایران 
در خصوص انتظارات خود از مسئولین عنوان کرد: »از مدیرکل ورزش و جوانان استان تشکر می کنم که قبل از 
شروع المپیک حمایت های کافی را از تمام ورزشکاران خراسانی که در المپیک حضور داشتند انجام داد ولی تنها 
انتظار ما ورزشکاران از مسئولین برآورده کردن خواسته هایمان در بحث تمرینی است که امیدوارم این موضوع 

محقق شود تا بدون هیچ مشکلی تمرینات خود را دنبال کنیم تا نتایج بهتری کسب کنیم.«

گواردیولا: هیچ تیمی بهتر از بارسلونا بازی نمی کند
سرمربی اسپانیایی تیم فوتبال منچسترسیتی اعتراف کرد که تیم قدیمی او بهترین سبک بازی را در میان تمامی تیم های 
حاضر در لیگ قهرمانان اروپا دارد.پپ گواردیولا که تیمش در مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا با بارسلونا هم گروه 
شده است، با ابراز خرسندی از اینکه فرصتی برای بازگشت به کشورش به دست آورده است، از آبی و اناری پوشان کاتالونیا 
به عنوان بهترین تیم اروپا یاد کرد.گواردیولا در گفت و گو با رادیو کاتالونیا گفت: »ما برابربهترین تیم اروپا بازی خواهیم 
کرد.هیچ تیمی بهتر از بارسلونا بازی نمی کند. مثلث هجومی این تیم واقعاً تأثیرگذار است و سهم زیادی در موفقیت های 
بارسلونا دارد، اما پشت سر این سه نفر هم کارهای زیادی صورت می گیرد.من علاوه بر بارسلونا نگران بازی مان برابر 
مونشن گلادباخ هم هستم. این تیم را خیلی خوب می شناسم و فکر می کنم که روبه رو شدن با آن آزمون خوبی برای ما 
خواهد بود. اگر در دو بازی اول مان غفلت کنیم، حذف خواهیم شد.«وقفه فوتبال باشگاهی اروپا به دلیل برگزاری بازی های 
ملی و انتخابی جام جهانی به گواردیولا فرصت خواهد داد تا بعد از کسب پنج پیروزی در پنج بازی موقتاً استراحت 
کند. بازی بعدی تیم او اما یک بازی بسیار حساس در خانه منچستریونایتد است.گواردیولاگفت: »من برای تجربه چنین 

بازی هایی به انگلیس آمده ام.«

یوزپلنگ های ایران امشب در نخستین بازی خود 
در مرحله انتخابی جام جهانی 2018 مقابل تیم 
ملی قطر به میدان می روند.امشب مرحله نهایی 
انتخابی جام جهانی 2018 روسیه در قاره آسیا 
به  تیم   12 با حضور   B و     A گروه  دو  در 
صورت رسمی آغاز می شود و تیم   ملی فوتبال 
ایران که  پس از انجام قرعه کشی این مرحله در 
فروردین ماه برنامه ریزی های خود را برای حضور 
قدرتمند انجام داده بود، امشب و در ساعت 21 
پذیرایی  قطر  تیم   ملی  از  آزادی  ورزشگاه  در 
اردوی شاگردان کارلوس  لغو  از  می کند. پس 
کی روش در اتریش و ارمنستان که قرار بود در 
تیر ماه برگزار شود، تیم   ملی از روز بیست وسوم 
مرداد ماه راهی اردوی ایتالیا شد و دو بازی دوستانه 
با دو تیم از سری B این کشور برگزار کرد که 
به درخواست کادر فنی این بازی ها به دور از 
چشم رسانه ها برگزار شد. دلیل این کار، مخفی 
ماندن ترکیب و تاکتیک تیم   ملی برای دیدار با 
قطر و چین بود. از روز شنبه این هفته  هم تیم  
 ملی اردوی خود را در تهران ادامه داد و روز 
دوشنبه معاون اول رییس جمهور، وزیر ورزش 
و جوانان و برخی از پیشکسوتان فوتبال ایران 
با حضور در تمرین تیم   ملی این تیم را تشویق 
و باعث افزایش انگیزه بازیکنان شدند تا همه 
چیز - به گفته کارلوس کی روش - آماده پیروزی 
»عنابی ها«  طرفی  باشد.از  قطر  تیم   ملی  مقابل 

ماه گذشته  در طول سه  قطر(  تیم   ملی  )لقب 
به طور کامل در اردوی تدارکاتی به سر برده و 
چهار بازی مقابل تیم های مختلف انجام داده و 
با استفاده از 18 بازیکن دو ملیتی، آماده دیدار 
با تیم   ملی فوتبال ایران است. قطری ها بیشتر از 
هر دور دیگری امیدوار به صعود به جام جهانی 
هستند تا قبل از میزبانی این رقابت ها حداقل یک 
بار این مسابقات را تجربه کرده باشند.حضور 
هواداران در این دیدار نخستین خواسته کادرفنی 
تیم   ملی بوده و کارلوس کی روش چندین بار از 
فوتبال دوستان درخواست کرده است تا تیم   ملی 
را در این دیدار تنها نگذارند. او چند ماه پیش 
حضور تماشاگران در ورزشگاه را موجب برتری 
تیم ملی برابر قطر دانسته بود.کارلوس کی روش 
دوشنبه شب گذشته در برنامه نود ازهواداران 
خواست با لباس سفید به ورزشگاه آزادی بیایند 
و 90 دقیقه پرشور بازیکنانشان را تشویق کنند. 
از آن طرف هم سرمربی تیم ملی قطر از آمادگی 
بازیکنانش برای انجام یک بازی قدرتمندانه خبر 
می دهد.سرمربی تیم ملی فوتبال قطر با بیان اینکه 
تیمش می خواهد سورپرایز باشد، گفت: »می دانیم 
ایران یکی از شانس های اول صعود به جام جهانی 
است ولی ما هم برای این بازی صددرصد آماده 
هستیم.« دنیل کارینیو در نشست خبری پیش از 
بازی با تیم ملی فوتبال ایران که ظهردیروز در 
فدراسیون فوتبال برگزار شد، گفت:» پنج شنبه 

اولین بازی مقدماتی شروع خواهد شد. ایران در 
آسیا تیم اول است. زمان خوبی برای آنالیز این 
تیم و این مسابقه داشته ایم. می دانیم ایران یکی 
از شانس های اول صعود به جام جهانی است 
ولی ما هم آماده بازی هستیم.«سرمربی تیم ملی 
قطر در پاسخ به این سوال که تیمش بازیکنان 
چند ملیتی زیادی دارد و آیا چنین چیزی در 
شأن یک تیم ملی مدعی به صعود به جام جهانی 
و میزبان مسابقات 2022 این رقابت ها هست 
یا خیر؟ گفت:» من اینجا هستم تا درباره بازی 
سال  تا  آیا  که  نمی دانم  الان  از  کنم.  صحبت 
2022 سرمربی قطر خواهم بود یا خیر. ضمن 
اینکه فیفا قوانینی را برای فوتبال در سراسر دنیا 
گذاشته و تمام کشورها آن را رعایت می کنند. 
از  آلمان هستند که  فرانسه و  مثل  کشورهایی 
بازیکنان خارجی استفاده کرده اند. این تغییرات 
همیشگی خواهد بود. تیم ما هم از جمله این 
تیم هاست.«کارینیو درباره اینکه در دیدار امشب 
ایران هجومی بازی می کند و هواداران زیادی 
هم به ورزشگاه خواهند آمد، گفت:» می دانیم 
به کجا آمده ایم و چطور باید بازی کنیم. این را 
هم می دانیم ایران هجومی بازی می کند و جو 
تماشاگران را هم می شناسیم. تمام فکر و اندیشه 
خود را روی این بازی گذاشته ایم. هیچ تیمی قبل 
از بازی برنده نیست. ایران از نظر قدرت شانس 
اول صدرنشینی و صعود به جام جهانی است 

ولی ما هم تمام تلاشمان را می کنیم. 90 دقیقه 
بازیکنان بستگی دارد.«کارینیو درباره  به  بازی 
اینکه آیا قطر شانس صعود به جام جهانی را 
دارد یا نه، گفت: »من صحبتهای بازیکنم را تایید 
می کنم. ایران در رنکینگ جهانی از قطر بالاتر 
است ولی استثناهایی هم در فوتبال وجود دارد 
و ما می خواهیم سورپرایز باشیم. ما برای انجام 
بازی خوب به ایران آمده ایم و برای این مسابقه 
آماده ایم. دوست دارم این دو روزی که در ایران 
هستیم به خوبی سپری شود. آرزو دارم شما را در 
بازی برگشت ببینم.«ملی پوشان فوتبال ایران پس 
از انجام نخستین بازی در روز پنج شنبه بلافاصله 
عازم چین خواهند شد تا در فاصله پنج روز دو 
بازی سخت و سنگین و البته سرنوشت ساز را 

برای صعود به جام جهانی برگزار کنند.
علاوه بر این دیدار، دو دیدار دیگر هم از این 
گروه و سه دیدار از گروه B  برگزار می شود که 

برنامه این بازی ها هم به این شرح است:
A گروه

کره جنوبی – چین، ساعت 15:30
ازبکستان – سوریه، ساعت 19:30   

ایران – قطر، ساعت 21  
B گروه

ژاپن – امارات، ساعت 15  
استرالیا – عراق، ساعت 15

عربستان – تایلند، ساعت 22

نخستین بازی ایران درمرحله نهایی انتخابی جام جهانی 20۱۸ امشب برگزار می شود

جدال یوزپلنگ ها با قطرچند ملیتی!


